

SØRNESØY LOKALUTVALG

1 - LURØY KOMMUNE

MØTEBOK - TITTELBLAD

| MØTESTED | DATO | FRA KL. | TIL KL. |
|------------------------------|---|--|---------|
| Sørnesøy skole | 24/3 -17 | 17:00 | |
| MØTELEDER | Mats Mathisen | | |
| INNKALLING (kannngjøring) | Oppslag og E-post | | |
| FRAVÆRENDE REPRESENTANTER | Ingen | | |
| MØTENDE VARAMENN | Ingen | | |
| TILSTEDE | Antall 5 | herav 5 faste | |
| ANDRE MØTENDE | Frida Johansen ungdomsrådet Ask Djonne, Thea Mathisen Fredrik Johansen | | |
| BEH. SAKER | Sak nr/dr (fom-ton) 04/17 | Saksnr. 0519-101 J.nr. 17/2018 Sakstid. CEI K KAS 30 MARS 2017 | |
| MERKNADER TIL PROTOKOLLEN | (Fylles ut når møteboken godkjennes) | | |
| UNDERSKRIFTER | Mia Mør, Linda Johansen Kjersti Heimmingsaa, Ragnv N. (und) Helge Olsen | | |
| SENDES | durøy formannskaps kontor | | |

| LURØY KOMMUNE SØRNESØY LOKALUTVALG | |
|---------------------------------------|----------|
| J.nr. | Saksbeh. |
| 24 MARS 2017 | |
| Ark kode P | |
| Ark kode S | |

| LURØY KOMMUNE Sentralarkivet | |
|---------------------------------|--------------------------|
| Saksnr. | 0519-101 J.nr. 17/2018 |
| Sakstid. | CEI K KAS |
| 30 MARS 2017 | |
| Ark kode P | Kp |
| Ark kode S | |
| J. enh. | Delark. |
| Urrt. ell. jfr. | |

Sørnesøy Lokalutvalg

06.03.17

Sak 03/17

Høring hjortedyrforvaltning i Lurøy kommune

Da høringen sammenfalt med vinterferien, ble det vanskelig å samle lokalutvalget fysisk.

Derfor har leder og sekretær samlet uttalelser telefonisk

De som har svart er:

Holger Olsen, Kjell-Arne Henningsen, Linda Johansen, Ragna Gullesen og leder Mats Mathisen

Sørnesøy Lokalutvalg synes det er bra at Lurøy kommune får en forvaltningsplan for uttak av hjortedyr/elg, og at det blir tatt hensyn til mengden dyr i forhold til areal

Kirsten Dahl sekretær

| | |
|-----------------------------|----------|
| LURØY KOMMUNE | |
| SØRNESØY LOKALUTVALG | |
| J.nr. | Saksbeh. |
| 06 MARS 2017 | |
| Ark kode P | |
| Ark kode S | |

Møte i Sørnesøy lokalutvalg 24/3-17

Sak 04/17 : Møteplass

Lokalutvalget holdt møte angående møteplass ungdom.

I den forbindelse var ungdomsrådets representant Frida Johansen tilstede.

Det var også de tre elevene i 6/7 kl

Det ble diskutert hvordan man arbeider videre med saken, og det ser ut til at vi kan klare å fullfinansiere et slikt prosjekt.

Det ble bestemt at det skrives et brev til Lurøy ungdomsråd v/ sekretær, og dette vil bli gjort i god tid før neste møte i rådet som er i mai.

Da vil det bli forklart hvordan man tenker å arbeide videre med saken

Kirsten Dahl sekretær

| | |
|-----------------------------|----------|
| LURØY KOMMUNE | |
| SØRNESØY LOKALUTVALG | |
| J.nr | Saksbeh. |
| 24 MARS 2017 | |
| Ark kode 1 | |
| Ark kode S | |